
NATURSKYDDSFÖRENINGEN I HELSINGBORG 

Styrelsen för Naturskyddsföreningen i Helsingborg får härmed avge Redogörelse för föreningens 
verksamhet under året 2023 – 2024 (nittioandra verksamhetsåret). 

Styrelseledamöter: ordförande Martin Almroth, vice ordförande Widar Narvelo, , kassör tillika 
programsekreterare Birgitta Hammar, sekreterare Tom Svensson samt Mikael Fahlman, Rickard 
Jansson, Annika Jonasson, Göran Jönsson, Göran Karlström, Richard Nilsson, Tobias Olofsson och 
Poul Witting.  

Revisorer: Julia Sandberg och Leif Olsson, suppleant Lars Bertil Nilsson.     

Valberedning: Klas Nyberg och Stina Bertilsson Vuksan. 

Föreningen är en lokalförening inom Naturskyddsföreningen i Skåne (NF-Skåne) och en krets inom 
Naturskyddsföreningen (NF). Martin har varit Föreningens representant i NF-Skånes kretsråd med 
Mikael som suppleant. NF:s Riksstämma hölls 17–18 juni i Västerås. Föreningen hade ingen 
representant på plats. 

Antalet medlemmar 2023 var 1641, varav familjemedlemmar 514 och hedersmedlemmar 1.      
Medlemsavgiften för enskild person har varit 360 kr och för hel familj 420 kr.   

 Föreningen har erhållit återbäring av medlemsavgifter från NF med 26840 kr. 

Styrelsen har haft 8 protokollförda sammanträden. Föreningen har planerat årets utflykter och övriga 
arrangemang med Birgitta som programsekreterare. Föreningens programpunkter, jämte 
redogörelser för genomförda programpunkter, har varit tillgängliga på Föreningens hemsida där 
Birgitta varit programredaktör. Föreningen har en facebooksida Naturskyddsföreningen Helsingborg. 

Styrelsen har indelats i följande arbetsgrupper 

- Biologiskt mångfald, vakant                                                                                                                    -                                                                                                     
- Skogsgruppen med Widar som ansvarig 
- Klimatgruppen är ersatt med representation i organisationen Helsingborgarnas Klimatavtal 

(kontaktperson Göran Karlström)      
- Havs/vattengruppen med Tom som ansvarig 

Föredrag/utfärder/evenemang 

Föredrag av Christel Kvant om mångfald i trädgården 22 mars i samband med kretsstämman        
Vårutflykt till Borgen 15 april                                                                                                                       
Vårflora och fågelsång på Örby ängar 7 maj                                                                                              
Trädplantering i Sofieroskogen 9 maj                                                                                                              
Den biologiska mångfaldens dag på Habiteum 22 maj                                                                                                   
Fjärilsvandring på Örby ängar 28 maj                                                                                                         
Ängens dag på Esket 5 augusti                                                                                                                    
Svamputflykt i samarbete med Kullabygdens naturskyddsförening 2 september         
Fladdermusutflykt 14 september                                                                                                     
Tallskogsleden på Planteringen 23 september                                                                                              
Svamputställning på Naturum Kullaberg i samarbete med Kullabygdens naturskyddsförening 30 
september - 1 oktober                                                                                                                               
Miljöfrukost 7 oktober                                                                                                                           
Filmvisning 22 november på Dunkers kulturhus av filmen Avtryck med temat att främja 
klimatomställningen                                                                                                                                   
Medlemsevent på Mindpark, Campus i samarbete med  Helsingborgarnas  klimatavtal 7 november                                                                                                                                                           
Event om CCS (Carbon Capture and Storage) i samarbete med Helsingborgarnas klimatavtal på 



Mindpark 6 december                                                                                                                                                                                                                                                              
Fågelutflykt i samarbete med KOF 14 januari                                                                                        
Ugglekväll i Pålsjöskog 5 mars 

Föreningen är medlem i en vänförening för att rädda Hörjelgården. 

Föreningen samarbetar med Natursnokarna i Helsingborg. 

Föreningen förvaltar Hervid Vallins minnesfond. Fonden har hållit ????? styrelsemöte under 
verksamhetsåret. Styrelsen har beslutat att medlen i Kaners donation och Lindströms donation 
(sammanlagt ca 44 000 kr) skall tillföras Hervid Vallins minnesfond 

Föreningen är representerad i Rååns vattenråd genom Tom Svensson med Martin som suppleant. 

Föreningen har under året fortsatt att utveckla hemsidan samt sin facebook-sida för att möjliggöra 
aktuellare och utförligare information om föreningens verksamhet till medlemmarna samt ge 
medlemmarna bättre möjligheter att inkomma med synpunkter till styrelsen. I detta sammanhang 
har Föreningen arbetat för at få tillgång till mailadresser till fler medlemmar. Redogörelse för utfallet 
av Föreningens arrangemang har regelmässigt lags in på hemsidan.  Arbete pågår för att fortlöpande 
kunna skicka ut ett infoblad till medlemmarna om Föreningens verksamhet. 

I Gluggstorp, vid Råån, äger föreningen två områden, Gluggstorp 5:21 (i Helsingborgs kommun) och 
Gluggstorp 2:21 (i Svalövs kommun). Föreningen har fortsatt arbetet med att genom en överlåtelse 
till Helsingborgs kommun skapa ett naturreservat.  

Föreningen har medverkat/avgivit yttranden/synpunkter ibland annat följande sammanhang.  

– Följt upp skrivelsen till de politiska partierna med påminnelse om de ståndpunkter i miljöfrågor 
som de framfört i svaren på vår valenkät genom att träffa företrädare för partierna.                                
– Medverkan vid Stefan Sundströms konsert i Helsingborg 23 mars genom spridande av information 
om Föreningens verksamhet                                                                                                                                                                 
-- Lämnat in överklagande till mark och miljödomstolen betr. planerad avverkning i Småryd                   
– Avgivit synpunkter på Välas utbyggnad                                                                                                            
– Gjort anmälan om artskyddsbrott i anledning av att lokalen för nattviol förstörts vid avverkning i 
Rögle skog                                                                                                                                                                          
– Avgivit yttrande ang skötselplan för Björka fälad                                                                                           
– Till Miljöförvaltningen i Helsingborg skickat in önskemål om att få medverka i en cykelreferensgrupp                                                                                                                                                   
–  Medverkat vid konferens om biologiskt mångfald i Höör 18-19 november                                              
– Skrivit insändare i ämnet Klimatanpassningar, intagen i HD 26 september                                                
– Beslutat att göra reklam för Föreningen i TV i Sundskanalen                                                                        
– Knutit en ny trainee till Föreningen                                                                                                                    
– Avgivit yttrande till länsstyrelsen i anledning av planerad sedimenttagning på vår fastighet i 
Gluggstorp                                                                                                                                                                 
– Medverkat vid länsstyrelsens besök i Turköpsskogen 12 december                                                            
-- Medverkat vid samrådsmöte gällande restaurering av Skavebäcken i Ödåkra                                                
– Granskat och vid behov följt upp avverkningsanmälningar                                                                                
-- Avgivit yttrande till Helsingborgs stad beträffande åtgärdsprogram mot buller                                         
-- Avgivit yttrande angående Helsingborgs mark- och boendeprogram 

Helsingborg i mars 2024 

                                                                                                                                                                               
Martin Almroth, ordförande                                Tom Svensson, sekreterare  


